

DCPZ(Q)

Confined Space Safety Training Course for Competent Persons Engaged in DSD's Works

密閉空間合資格人士之從事渠務署工程安全訓練課程

Case study of confined space accidents; Review on Related Confined Space Regulations and Code of Practices; Safe System-of-work; Appreciation of the particular nature and working environment of DSD confined space operations and identification of the potential hazards; Risk assessment and permit-to-work system for confined space operations including handling of emergency situations; Practical and Written Tests.

密閉空間意外個案;有關密閉空間法例及工作守則;安全工作制度;認識渠務署密閉空間工作的危險;危險評估及工作許可證;緊急應變措施;課程重溫及考試。

Professionals, HKIC Lecturers
專業人士、香港建造學院講師
Cantonese or English
廣東話或英語
Day course 日間課程 : 08:45-16:45;
Part-time Evening 夜間部份時間制 :18:30-22:00
Day course (7 hours); Part-time Evening (3.5 hrs x 2 sessions)
日間課程 (7小時);夜間部份時間制 (3.5小時 x 2堂)
Regular Course
常有新班
HKIC, Kwai Chung Campus, 7-11 Kwai Hop Street Kwai Chung NT
葵涌 葵合街 7-11 號 香港建造學院 葵涌院校
(i) Applicant should possess a valid "Certificate of Confined Space Competent Person" and
(ii) Applicant must have at least one year confined space risk assessment experience.
(iii) Applicant should be lawfully employable in Hong Kong, i.e.
(a) Holder of Hong Kong Permanent Identity Card; or
(b) Person who is not subject to any conditions of stay in Hong Kong that he shall not
take up any paid or unpaid employment in Hong Kong.
(i) 必須持有有效之「密閉空間合資格人士證明書」;及
(ii) 至少一年密閉空間評估經驗
(iii) 申請人必須為可在香港合法受僱人士,即 (a) 持有香港永久性居民身份證;或
Attended the whole course and passed the written and practical tests (Certificate validity period
is 3 years)
出席整個課程及筆試、實務試合格 (證明書有效期為三年)
\$450.00
2100 9000 (Service Hours 服務時間: 08:45 – 13:00; 14:15 – 17:15)
This course has been recognised by the Drainage Services Department
課程已獲渠務署認可
Please use the 'DCPZ' course application form
請使用印有「DCPZ」之報名表

2020 v1